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Vrabel o českých jestřábech: Udělali špinavou práci za
USA. Škody pro nás jsou dnes nevyčíslitelné
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Náčelník Generálního štábu Karel Řehka si stěžuje, že Rusko dosud
neodpovědělo jaderným útokem a vyzývá k další eskalaci. Aktivista
Ladislav Vrabel pro neČT24 poznamenal, že vojáci by neměli mluvit
do politiky a diplomacie. Zhodnotil pro neČT24 i rozdílné vnímání SR
na dodávky západních zbraní.

Náčelník Generálního štábu Armády ČR Karel Řehka v
souvislosti se vpádem Ukrajiny do Kurské oblasti poněkud
rozhořčeně prohlásil, že Rusové „pořád haraší jadernými
zbraněmi“, ale nic se nestalo, a tak vyzval i nadále provokovat
Rusko. Co tím sleduje? Proč Řehka doslova žádá o jaderný
útok?

  
Ladislav Vrabel: Generál Řehka je typický voják. Vytrénovaný jít
bez bázně smrti vstříc. U vojáků to snad tak má být. Voják měl
odjakživa pouze plnit rozkazy. Neptat se, nepřemýšlet, neodporovat
a jít. Vraždit a být zavražděn. Vojáci obvykle nebývají významnými
filozofy, ani objeviteli nových společenských obzorů a ani nijak
nevynikají v duchovním vývoji lidství. Vojákům nepřísluší politika. Už
vůbec ne mezinárodní politika. K diplomacii mají být využíváni
vystudovaní, inteligentní lidé se schopností najít kompromis, nikoliv
vojáci s odjištěným samopalem a ústy plnými války. Bohužel, my,
český národ jsme ve válce, do které nás vede generál Pavel.
Prezidentem České republiky není zkušený diplomat, který by hledal
mírové cesty, ale generál, který už v roce 2015 v NATO vyzýval ke
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znovuvytažení jaderných zbraní ze skladů a k jadernému odstrašení
jakožto nejlepší vojenské strategie. Generál Řehka říká jen to, co
jeho nadřízený. Problém není v tom, že generál Pavel a generál
Řehka mají stejnou barvu mozku, problém je v tom, že tito vojáci
nemají dělat politiku a diplomacii. Jejich názory nemají být slyšet v
médiích. Tedy pardon. Jejich slova nemají být slyšet. S těmi „názory“
jsem to přehnal. Tihle lidé, když jim jejich nadřízení ve Washingtonu
nebo Bruselu řeknou „odjistit a pálit“, tak holt budou pálit. A nedej
bože, aby se jim dostaly do rukou rakety dlouhého doletu nebo snad
jaderné hlavice. Na druhé straně jsou totiž analytici, kteří to, že
Pavel a Řehka budou na povel bez bázně pálit, vědí. Všichni dobře
víte, co to pro nás znamená. Rusové určitě nebudou čekat na nějaký
zázrak, který by se snad měl najednou objevit v hlavách našich
zelených mužíků u tlačítka.

Minulý týden ruský ministr zahraničí Lavrov v reakci na
dodávky Ukrajině střel dlouhého dosahu pro stíhačky F-16
uvedl, že jsou přesně tou čárou, po překročení které bude
následovat odpověď. Řehka udělal své prohlášení již po těchto
Lavrovových slovech. Kdo by měl prospěch z toho, pokud by
Rusko skutečně odpovědělo podle přání Řehky?

Nikdo. Svět je v současné době bohužel v období úpadku. Korupce
dosáhla takové míry, že nejvyšší představitelé států jsou ochotni
zavírat oči před již způsobeným obrovským utrpením a „nebojácně“
pokračují dál směrem k válce. Tohle šílenství se stalo normou, a kdo
nejde směrem k propasti, je zbabělec a kolaborant. Trochu to
připomíná doktora Galéna. Máme sice mnoho odvážných politiků
snažících se zastavit ten zběsilý závod k použití jaderných zbraní,
ale vlak je rozjetý. Lidé si nalhávají, že když se dva perou, že
nebude téct krev, tedy, že když je válka, kde umírají statisíce lidí, že
se nakonec někdo nějakým zázrakem zastaví a na jaderné zbraně
nesáhne. To je samozřejmě nesmysl. Válka se musí zastavit dříve,
než dojde na jaderné zbraně, nebo na ně dojde.
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Vypadá to, že by válka mohla skončit, protože Ukrajina již nemá kde
brát vojáky, na druhou stranu Západ je opravdu nebezpečnou
kobylou kopající v křeči zmírání a nevíme, kam globalisté konflikt
potáhnou. Pokud budou Ukrajinci, Britové, Francouzi, Švédové, Češi
a další útočit na periférie Moskvy, což by s raketami od USA mohli,
stane se přesně to, co bylo druhým důvodem k zahájení speciální
vojenské operace Ruské federace. Vladimír Putin 24. 2. 2022
vysvětlil, že Západ chce mít zbraně, které mohou z území Ukrajiny
zaútočit na Moskvu, a Ruská federace chce takovému útoku
zabránit.

Čím si vysvětlujete skutečnost, že na rozdíl od České republiky
jsou Spojené státy ve svých prohlášeních na téma využití střel
dlouhého dosahu mnohem zdrženlivější?

Protože v nás mají tzv. „užitečného idiota“. Zaplatili českým politikům
přes prostředníky napojené na byznys v zahraničí a podporou ze
strany CNN, aby za Američany udělali špinavou práci. Škody pro
Českou republiku jsou dnes již nevyčíslitelné. Proč Česká republika
a Slovensko mají zcela opačné názory na rozsah využití
západních zbraní Ukrajinou?

Slovákům se podařilo dříve pochopit nebezpečí války a podařilo se
jim politicky uplatnit nechuť k válce. Oni jsou Slováci Ukrajině trochu
blíže a jsou trochu dál od Německa.

Na začátku roku 2023 jsme byli s manželkou v Bratislavě na
mírových protestech a lidé tam už tehdy jasně ukázali, že chtějí mír,
že jsou s Rusy bratři, že válčit nechtějí. Tisíce lidí před americkou
ambasádou zpívali Kaťušu a mávali ruskými vlajkami. U nás tou
dobou Jindřich Rajchl na Václavském náměstí křičel, že nikdo z
demonstrantů nepodporuje Putina, tvrdil, že kdo donese ruskou
vlajku, je zrádce a k soudu poslal trestním oznámením tři
demonstranty za odznáček Z a nášivku Wagner Group. Svoboda
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politického názoru se u nás zakázala nejen ze strany režimu, ale i ze
strany protirežimních demonstrantů. Rok 2023 byl pro Českou
republiku bohužel zlomový.

Zatímco Češi ve volbách volili „patříme na Západ“, generála NATO a
do EP (kromě Ivana Davida) prozápadní liberály, na Slovensku se
snažili volit spíše pronárodně a protiválečně. Každý strůjcem svého
štěstí. Dobře pro Slováky.
 
 


